
V Liberci 13. března 2013 

Tisková zpráva 
Ve hře o budoucnost letiště 

v Liberci jsou stále čtyři varianty 
 

Vedení Statutárního města Liberce pokračuje v zajištění efektivního využití areálu letiště v Liberci. 

Dlouhodobě jsou stále sledovány a připravovány čtyři varianty řešení budoucnosti libereckého 

letiště. Jednou z variant je záměr soukromého investora, se kterým byla na posledním jednání 

seznámena rada města.  

 

Radním byl na jednání představen záměr soukromého investora, který kromě zajištění provozu letiště 

počítá s vytvořením množství nových pracovních míst. Záměr radě města představil Dipl. Ing. Norbert 

Souček, jednatel společnosti Czechvision Holding a.s., která se zabývá  integrací optoelektronických 

přístrojů do letecké techniky a jejich výrobou.  

Ve hře jsou ale zatím stále všechny čtyři zvažované varianty – prověřit možnost jiného využití plochy 

letiště a okolních pozemků, upravit podmínky výběrového řízení na prodej letiště a vypsat jej znovu, 

ponechat současný stav jako dopravní rezervu pro rozvoj letiště, anebo přijmout nabídku spolupráce 

na modernizaci letiště, se kterou se na město obrátil výše zmíněný soukromý investor. 

Před dalším projednáním v radě města budou zvažované varianty doplněny o potřebné informace 

k rozhodování. Pro rozhodnutí o dalším postupu rady bude důležité projednání variant v poradních 

orgánech rady, například v komisi pro rozvoj a strategické plánování. Rada města na svém jednání 13. 

března vzala na vědomí záměr modernizace letiště a vyžádala si pro rozhodnutí o dalším postupu 

upřesňující  informace o záměru i dalších zvažovaných variantách. 

Soukromý investor, který se na město s nabídkou obrátil,  si zatím nepřeje zveřejnit více informací.  

 


